


























Vážený pane profesore,

pripojuji ješte nekolik poznámek:

• Prof. Ruller (FA VUT Brno), již delší dobu zneklidnený vývojem situace kolem nádraží,
svolal na vcerejší dopoledne (pondelí 13. 8.) neformální poradu o poloze nádraží. Úcast:
ing. arch. Rudiš, ing. arch. Šrubar, prof.Ruller (všichni významní brnenští architekti a urba
ni sté) a já. Na této porade jsem všem prítomným predal své informace, s tím, že jsem je
pripravoval pro Vás.

• Všichni prítomní se jednoznacne shodli na názoru o správnosti zachování soucasné polohy
nádraží a také na názoru, že již radu let probíhající príprava prestavby brnenského želez
nicního uzlu není vedena objektivne, na dostatecné profesionální úrovni a zamerena jed
nostranne, zaujate ve prospech odsunuté polohy. Objednávané (i zahranicní) expertízy jsou
zadávány úcelove, pokud hodnocení nevyhovuje, jsou použity i ekonomické nástroje pro
jejich žádanou úpravu (o složitém pozadí takového postupu možno spekulovat - ekono
mické vazby, ceny pozemku, betonová a kolejárská lobby atd.).

• Ing.arch. Šrubar projevil zájem predat predmetné informace panu Mgr. Anderovi, se kte
rým mel tentýž den jednání.

• Prikládám pro Vaši informaci také oznámení (Aktuality 72) o konání semináre Asociace
urbanistu, na kterém bude hlavní téma prestavba železnicního uzlu Brno. Jeho garantem
bude ing. arch. Dokoupil, zhotovitel nového ÚP Brno (s odsunutým nádražím) a zpracova
tel predcházejících studií urbanistického rešení odsunutého nádraží. Nabízejí se pochyb
nosti o objektivite prezentace. Zhodnocení má prednést zástupce samosprávy. (Na základe
jakých informací a kým zpracovaných - patrne to bude OÚPR - bude zhodnocení predne
seno ?)

• Pozoruhodné informace obsahuje priložený clánek ing. arch. Kamera, ty potvrzují princip,
že žádné mesto v Evrope neplánuje odsun nádraží od centra, naopak jeho polohy úcelne
využí vá.

14.8.2007










